
Аксел Дитман: Србија се креће у правом смеру, привреда напредује, видимо позитиван развој и тренд
понедељак, 27 јун 2016 14:51

Излазак Велике Британије из Европске уније неће много тога променити када је реч о
приступања Србије том блоку, поручио је данас амбасадор Немачке у Србији Аксел
Дитман.

  

  

Дитман је, на представљању анкете о условима пословања у Србији коју спроводи
Немачко-српска привредна комора, рекао да Србија пролази кроз транзицију и реформе
на свом европском путу, и истакао да су већ отворена преговарачка поглавља, а са тим
се и наставља.

  

- �Ту се неће много тога променити и ти процеси ће се наставити� - подвукао је Дитман
.
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Он је нагласио да је Немачка фер и поуздан партнер, који подржава Србију на путу ка
ЕУ.

  

У томе је, према његовим речима, најважније како ће Србија напредовати са реформама
и побољшати услове пословања за инвеститоре, али и српска предузећа.

  

- �То је главна ствар, а ми ћемо Србију подржати у процесу реформи� - рекао је Дитма
н .

  

Председник Немачко-српске привредне коморе Роналд Зелигер изјавио је да се са
становишта тог удружења након Брегзита ништа није променило, а сугестије које упућују
Србији за побољшање пословног окружења су, како је навео, у интересу Србији,
независно од тога шта долази.

  

- �Наравно да је штета што се потенцијално смањује европско тржиште, али и даље мо
жемо
да
тргујемо
са
Британијом
. 
Са
нашег
становишта
, 
ништа
се
није
променило�
- 
рекао
је
Зелигер
.

  

Комора је данас препоручила да би у Србији требало побољшати инвестициону климу у
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смислу владавине права, борбе против корупције и наведеног у преговарачким
поглављима 23 и 24.

  

Немачка се залаже да Србија што пре отвори поглавља 23 и 24 у процесу
придруживања са ЕУ, изјавио је данас амбасадор те земље у Србији Аксел Дитман.

  

Он је казао да ће Немачка српској влади и даље стајати на располагању као врло близак
партнер подржавајући реформе које спроводи.

  

Према његовим речима, српска привреда је у 2015. постигла напредак због реформи и
реформских закона, као што су Закон о раду, Закон о планирању и изградњи.

  

- Видимо позитиван развој и тренд да се Србија креће у правом смеру, али смо исто тако
спремни да са српским партнерима радимо и на превазилажењу проблема који постоје -
рекао је он.

  

Димтан је подсетио да је Србија имала раст од 1,8 одсто, као и најаву ММФ за још већи
раст (2,5), додајући да су позитиван тренд приметили и немачки привредници у анекти.

  

- Број оних који очекују побољшање српске привреде се повећао са десет на 23 одсто, а
они који очекују погоршање се смањио са 29 на осам одсто - нагласио је Дитман и додао
да то показује да предузећа поуздано оцењују будућу српску привреду и сматрају да се
инвестиицја може исплатити.

  

Он је навео и да постоји потреба за даљим побољшањем инвестиционе климе, најпре
када је реч о владавини права, реформи правосуђа, борби против корупције.

  

- То су такође тачке које ће бити битне у поглављима 23 и 24 - рекао је он и закључио да
је регистрован позитиван тренд пословања у Србији, али и да постоје изазове, а
Немачка је спремна да са партнетима ради на превализажењу проблема.
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(Танјуг)
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